
Protokół Nr XXXI/2017 
z XXXI sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 30 marca 2017 r. 
 

Ad. 1. Otwarcie XXXI sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Pan Bogdan Ferenc powitał Burmistrza Pana Bartosza Romowicza, 
Zastępcę Burmistrza Panią Katarzynę Sekułę, Skarbnika Panią Ewę Kaczmaryk-Elmerych, 
Sekretarza Panią Janinę Sokołowską, wszystkich radnych, sołtysów, kierowników 
wydziałów Urzędu Miejskiego, przedstawicieli służb mundurowych oraz zaproszonych gości. 
 
Stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych, wobec powyższego nasze obrady są 
prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Nieobecni: Pan Marek Dziwisz, Pani Janina Oterska. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad XXXI sesji Rady Miejskiej: 
 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 
głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej. 
 
Nikt nie wniósł uwag do protokołu wobec czego Pan Przewodniczący poddał pod 
głosowanie protokół z XXX Sesji. 
 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 
głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 

 
Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza za okres międzysesyjny. 
 
Sprawozdanie za okres międzysesyjny oraz sprawozdanie z wydanych zarządzeń 
przedstawił Burmistrz Pan Bartosz Romowicz. Załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Ad. 5. Informacja Prezesa Zarządu BARR Sp. z o.o. w Ustrzykach Dolnych nt. bieżącej 
działalności Spółki 
 
Pan Czesław Urban złożył wniosek formalny, aby przenieść prezentację na kolejne 
posiedzenie Rady Miejskiej, z powodu nieobecności Prezesa Zarządu BARR Sp. z o.o. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Urbana. 
 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 
głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 

 
Ad. 6. Prezentacja uchwał. Opinie Komisji. Dyskusja. Głosowanie. 

 
1. w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Ustrzyki Dolne na rok 2017. 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 



 
 Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Andrzej 
 Steciuk  – opinia pozytywna - Załącznik Nr. 3 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  
głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 

 
2. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustrzyki Dolne. 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
 Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Andrzej 
 Steciuk  – opinia pozytywna - Załącznik Nr. 3 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 

Głos zabrał Pan Andrzej Steciuk. Który poprosił o komentarz Burmistrza w sprawie  
§ 3  pkt. 2 lit a – kwota 2,400,000,00 zł dowożenie dzieci do szkoły. 
 
Pan Burmistrz poinformował, że to kwestia zabezpieczenia środków na 5 lat  
w związku z sytuacją która ma miejsce w transporcie zbiorowym.  

 
3. w sprawie wysokości składki członkowskiej na rok 2017 w stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania  p.n. „Zielone Bieszczady”. 
 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
 Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Andrzej 
 Steciuk  – opinia pozytywna - Załącznik Nr. 3 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 

4. w sprawie zaciągania zobowiązań  o wartości przekraczającej kwoty ustalone 
w uchwale budżetowej na 2017 rok. 

 
 Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 
 
 Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Andrzej 
 Steciuk  – opinia pozytywna - Załącznik Nr. 3 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  
głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 



 
5. w sprawie upoważnienia Burmistrza do zawarcia  umowy pożyczki 

długoterminowej  w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej. 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
 Pan Steciuk poprosił o wyjaśnienia dotyczące kwot przetargowych, wyrażając swoje 
 obawy na temat niskiej ceny zaoferowanej przez przedsiębiorców. 
 
 Pan Burmistrz wyjaśnił, że wartość kosztorysowa projektu wynosi około 1 000 000 
 zł, a najniższa oferta przetargowa około 500 000 zł. Po rozstrzygnięciu przetargu 
 poznamy ostateczną kwotę przetargową, aczkolwiek będzie to kwota niższa niż 
 wartość kosztorysowa. Natomiast zabezpieczenie prac związanych z wykonaniem 
 inwestycji leży po stronie Urzędu Miejskiego i Inspektora Nadzoru Budowlanego. 
 
 Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Andrzej 
 Steciuk  – opinia pozytywna - Załącznik Nr. 3 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  
głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 

 
6. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez gminę Ustrzyki Dolne do 

realizacji projektu pn. ,, Omnibus - kompleksowy program rozwoju szkoły” 
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014-2020. 

 
 Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 
 
 Opinię Komisji ds. Rodziny przedstawiła Pani Renata Wolańska  – opinia 
 pozytywna -  Załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 
głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 

 
7. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego.    
 
 Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 
 
 Opinię Komisji ds. Oświaty, Turystyki, Sportu i Kultury przedstawił Pan Tadeusz 
 Kocur – opinia pozytywna – Załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
 Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 



8. w sprawie “Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustrzyki Dolne”. 

 
 Obrady opuścił Pan Arkadiusz Lupa – obecnych 12 radnych. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Joanna Szczepanik Kierownik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska. 

  
 Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego 
 i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia
 pozytywna – załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
 Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 12 radnych (jednogłośnie). 
 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Skarg i Wniosków przedstawił stanowisko 
 komisji w sprawie dwóch kolejnych uchwał – Załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

9. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Ustrzyk Dolnych. 
 

Obrady opuścił Pan Tadeusz Kocur – obecnych 11 radnych. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 11 radnych (jednogłośnie).     
 

10. w sprawie rozpatrzenia skargi na Członków Zarządu Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. Z. o. o. w Brzegach Dolnych. 

 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i  poddał pod głosowanie: 
 
 Głosowanie: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas 

głosowania – 11 radnych (jednogłośnie). 
 

11. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż położonej na terenie miasta Ustrzyki 
Dolne nieruchomości mienia komunalnego, oznaczonej numerami działek 
1867/6 i 1875/4. 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 
 Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego. 

 
Do obrad sesji dołączył Pan Tadeusz Kocur – obecnych 12 radnych. 

  
Pan Czesław Urban zapytał czy nieruchomość może być zbyta jako dwie osobne 

 działki. 
 
 Pani Alicja Kisielewicz odpowiedziała, że nie, ponieważ jest to sporna kwestia. 
 Szczegółowa wypowiedź na nagraniu audio. 
 



 Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego 
 i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia
 pozytywna – załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
 Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 12 radnych (jednogłośnie). 
 

 Na wniosek Pana Burmistrza Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 
 
 Po przerwie Pan Burmistrz złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 
 obrad dodatkowej uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
 Administracyjnego w Rzeszowie na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
 Podkarpackiego . 
  

 Pan Czesław Urban zapytał od kiedy Pan Burmistrz wie o rozstrzygnięciu 
 nadzorczym. 
 

Pan Burmistrz odniósł się do pytania radnego Urbana i poinformował, że 
Rozstrzygnięcie Nadzorcze wpłynęło 15 marca, jednak w dniu dzisiejszym została 
podjęta decyzja o skierowaniu sprawy do Sądu, ponieważ nie pozwoli na to, aby 
traktowano nas inaczej niż inne samorządy. (szczegółowa wypowiedź na  nagraniu 
audio).  

 
 Radny Pleskacz zasugerował, aby przekazać sprawę do odpowiedniej komisji, która 
 przygotuje projekt uchwały na kolejną sesję. 
 
 Pan Burmistrz odpowiedział, że w przypadku przełożenia uchwały na kolejną sesję 
 minie termin odwołania od Rozstrzygnięcia Nadzorczego Wojewody 
 Podkarpackiego. 
 
 Pan Arkadiusz Lupa zaproponował, aby przegłosować, wniosek formalny w tym 
 momencie, a po wyczerpaniu uchwał zawartych w porządku obrad, zająć się 
 uchwałą zaproponowaną przez Burmistrza. 
 
 Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o wprowadzenie 
 do porządku obrad dodatkowej uchwały. 
  

 Głosowanie: za – 10, przeciw – 2, wstrzymujących się – 1, obecnych podczas  
głosowania – 13 radnych. 

  
12.  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu Zago-

spodarowania Przestrzennego Jamna Górna – Arłamów”  
 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 
 Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego. 
 
 Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego 
 i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia
 pozytywna – załącznik Nr 7 do protokołu. 



 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
 Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 

13. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu Zagospo-
darowania Przestrzennego Jamna Górna – Arłamów” 

 
 Projekt uchwały przedstawiła Pani Kierownik Wydziału Gospodarki 
 Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego. 
 
 Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego 
 i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia
 pozytywna – załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
 Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 

14. w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 
 
 Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 
 
 Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Andrzej 
 Steciuk  – opinia pozytywna - Załącznik Nr. 3 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
 Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 

15. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, 
wysokości stawek opłat i opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 

 
 Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 
  

 Pan Bogusław Pleskacz poprosił o przygotowanie informacji na kolejną sesję dot. 
 systemu opłacalności parkowania w mieście Ustrzyki Dolne na podstawie danych 
 z pierwszego kwartału br. oraz o prognozę na drugi kwartał. 
 
 Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Andrzej Steciuk  
 – opinia pozytywna - Załącznik Nr. 3 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
 Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 



16. w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Rzeszowie na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podkarpackiego  

Nr P-II.4131.2.23.2017 z dnia 13 marca 2017 roku 

 
Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych podczas  

głosowania – 13 radnych (jednogłośnie). 
 

Ad. 7. Przedstawienie prezentacji w sprawie opłaty klimatycznej. 
 
 Pan Bogusław Pleskacz przedstawił obszerną prezentację, na temat opłaty 
 klimatycznej, która stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Ad. 8. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

 
 Nie było. 
 

Ad. 9. Sprawy różne. 
 
 Pan Burmistrz poinformował o odbywającym się w najbliższą niedzielę 
 w Rzeszowie Bieszczadzkim Jarmarku na którym mogą zaprezentować się artyści
 rękodzielnicy. Odniósł się również do sprawy obchodów rocznicy Porozumień 
 rzeszowsko – ustrzyckich. Przytoczył również informację na temat tegorocznych dni 
 Ustrzyk odbywających się w terminie od 30 kwietnia do 3 maja. 
 
 Głos zabrał Pan Arkadiusz Lupa odnosząc się do sprawy obchodów rocznicy 
 Porozumień rzeszowsko – ustrzyckich. Przypomniał, że porozumienia zostały 
 podpisane w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 1981 roku oraz że tradycją 
 są organizowane w tej sali uroczyste obchody. 
 
 Następnie głos zabrał Pan Bogusław Pleskacz prosząc o delikatne załatwienie 
 sprawy, tak aby obchody mogły odbyć się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 
 

Pan Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że w tym czasie jest już wynajęta sala.  
Poinformował również, że zdarzało się że podczas obchodów tych uroczystości że 
został zdjęty portret Honorowego Obywatela Ustrzyk Lecha Wałęsy. 

 
 Szczegółowy zapis na nagraniu audio. 
 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował radnych o złożonej na jego ręce 
 informacji dotyczącej pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
 Alkoholowych oraz sprawozdaniu z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 
 Pomocy Społecznej za rok 2016. Wspomniał również o konieczności złożenia  
do końca kwietnia oświadczeń majątkowych przez radnych. 

 
 
Ad. 10. Zakończenie obrad. 

  
 Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym na sali za udział w sesji. 



 Zakończenie obrad 12:40 
 
 

Sporządził: 

Karol Lenard 


